
Jeg stoppede med at ryge i slutningen af Februar, men efter en uge kunne jeg godt mærke at jeg fik 

det dårligt. Svedturer, hovedpine mm. Så smagte jeg en af mine kammeraters e-cigaret og så købte 

jeg en. Jeg har ikke hørt en cigaret siden og jeg er rigtig glad for min e-cigaret.  

Jeg synes at det er forkert at fratage folk deres e-cigaretter når det hjælper på rygestop. Jeg skal jo 

ikke bruge den resten af livet, men indtil at jeg føler mig klar til at slippe den.  

 

Jeg synes stadig at det kun skal være for 18+ så børn ikke kan få fat i dem, men et forbud tror jeg 

ikke vil hjælpe nogle.  
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